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Protokoll från styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Den 14 oktober 2024. kl. 09.00 – 11.30 

 

Närvarande: Heléne Sundelin, Helena Gauffin, Johan Zelano, Christine Ekdahl 

Clementson, Ewa Wadhagen Wedlund, , Måns Berglund, Christine Ekdahl 

Clementsson, Sami Abu Hamdeh, Christian Wentzel (första delen av mötet på 

teamslänk). 

Frånvarande:  Mirja Gyllensvärd, Colin Reilly 

§ 1 Sami Abu Hamdeh valdes till protokolljusterare 

§ 2 Föregående protokoll föredrogs och inga synpunkter framkom. 

§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

§ 4 Rapport från skattmästaren. God ekonomi.   

§ 5 Johan Zelano rapporterade från ILAEs europeiska möte. Det har valts 

en ny ordförande för världsorganisationen, från Ryssland, något som 

har lett till diskussion i Europa (se länk) som vi ska ha i åtanke vid 

olika gemensamma sammanhang. Svenska universitet får inte ha 

ordnade samarbeten med ryska företrädare. 

(https://www.thelancet.com/journals/laneur/article/PIIS1474-

4422(24)00268-0/fulltext) 

§ 6 Epilepsiförbundet – inget nytt  

§ 7 Planer för 2024/2025 

- Höstmötet/Årsmöte 2024: Lund 14–15 november. 110 deltagare 

anmälda. Organisationsgruppen är nöjda med kongressorganisation 

från Reed & Mckay. Deltagare från lokal patienförening deltar. 

- Höstmötet/Årsmöte 2025 ska gå av stapeln i Stockholm 13-14 nov. 

Tema: Neuropsyk., imaging och rehab. Organisationsgruppen i 

Stockholm har gjort en lista över ämne och föreslagna talare. Vid 

mer patientorienterade teamarbeten kan det vara svårt att ha 

internationella talare då de beroende på land kan ha väldigt 

annorlunda utgångspunkt. Trine Arnam-Olsson Moss, Danmark 

föreslås som talare. 

- Workshop: Teamarbete fortsättning ansvariga Matilda Modigh och 

Sofia Ljungren 

§ 8 Svenska neurologföreningen –Neurologiveckan planeras i Linköping 

2025. SES programpunkt planeras av Johan, Måns och Helena. 

Ersättning för föreläsningar höjd till 80 000 SEK. Fokus Läkemedel 

vid graviditet, hur gör man? Petrea F, Ronny W, Marta-Helene (alt. 

Johan Z, Valproat riktlinjer USA) + panel, Anna-Karin Ros, 

Östersund? Rianne, Jönköping? 

 

§ 9 Två inkomna ansökningar för deltagande i 14e ILAE school I Brno, 

båda tilldelas 12 000kr. Ann Westermark, Neurolog, blivande 
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epileptolog UAS och Emma Borland ST-läkare neurologi, Skånes 

Universitetssjukhus Malmö 

§ 10 Inga inkomna rapporter eller skrivelser. 

§ 11 Epilepsiregistret-Inget nytt.  

§ 12  Måns Berglund, rapporterade problem med anmälningar. 

Överbelastningsattacker på hemsidans ansökningsformulär gör att 

Måns måste gå igenom åtminstone 20 mejl per dag, spamfilter tar bort 

en del men det fastnar också riktiga ansökningar. Måns har gjort 

mycket utvecklingsarbete med nya hemsidan men det finns fler saker 

som går att göra. 

 

§ 13 För SES höstmöte är det arrangörer till möten som organiserar antal 

och vilka sponsorer för respektive möte. Kongressbyrå ska användas 

och sköter ekonomi och sponsorkontakt medan ordförande och kassör 

måste underteckna avtal. 

§ 14 Övriga frågor 

- Ny uppdragsfördelning i styrelsen: 

Måns Berglund har satt upp nya hemsidan och facebooksida och 

lämnar över arbetet med hemsidan. Sedan uppstart är arbetet inte så 

betungande, arbetar ungefär en gång per vecka ang nya medlemmar. 

Nyinkommen styrelsemedlem, Kevin, kan eventuellt ta över uppdraget 

med hemsidan medan Ewa tar över att lägga upp event på Facebook 

och instagram. 

Sekreterarrollen kan delas upp i två, en som skriver protokoll och en 

som tar hand om mejl och medlemslista, förslag att Christine Ekdahl-

Clementson och Colin Reilly delar.  

Ordförande och vice ordförande sköter kommunikation som inkommer 

till SES, vid oklara fall så tas det upp i styrelsen. En del 

kommunikation med EP Förbundet. 

Ny kassör, Sami Abu Hamdeh, går bredvid Helena ett år, och vi tittar 

på möjlighet att engagera byrå för att hjälpa till. 

- Budgetera för att trycka rollups för olika events på respektive plats. 

- Närvaro på ”X” diskuteras och samtliga eniga att ta bort konto. 

 

Ordförande Sekreterare Protokolljusterare 

 

 

 

  

Heléne Sundelin My Andersson       Sami Abu Hamdeh 
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